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ΝΟΜΟΣ  ΠΕΛΛΑΣ                    
ΔΗΜΟΣ     ΑΛΜΩΠΙΑΣ                                                    
ΤΜΗΜΑ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ   ΟΡΓΑΝΩΝ

 
  ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ

Από το πρακτικό της  συνεδρίασης αριθμ. 6/2017      της Οικονομικής Επιτροπής   
του Δήμου Αλμωπίας

Αριθ. Απόφ : 57/2017 Θέμα 6ο: Κατακύρωση  πρακτικού του συνοπτικού διαγωνι-
σμού του έργου “ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΚΑΘΙΣΤΙΚΩΝ ΣΤΟ  
ΑΝΟΙΧΤΟ ΘΕΑΤΡΟ ΑΡΙΔΑΙΑΣ”. 

       Στην Αριδαία και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα 19 Απριλίου, του έτους 2017,  
ημέρα Τετάρτη  και ώρα 14:30  (2:30  μ.μ.)  συνεδρίασε η Οικονομική  Επιτροπή του 
Δήμου, ύστερα από έγγραφη πρόσκληση του Δημάρχου με αριθμό 7781/13-4-2017 που 
δόθηκε στο κάθε μέλος χωριστά, σύμφωνα με το άρθρο 75 του Ν.3852/10. 
        Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου 
επτά (7) μελών προσήλθαν επτά (7), δηλαδή:

            ΠΑΡΟΝΤΕΣ                       ΑΠΟΝΤΕΣ

1. Μπίνος   Γ.  Δημήτριος 
(Πρόεδρος)

                  (κανένας)

2. Ουργαντζόγλου  Ι.  Απόστολος 
3. Αβραμίκας Χρ.  Στέφανος 
4. Κετικίδης  Π. Ιωάννης
5. Χουρσόγλου Δ. Χρήστος
6. Πασόης  Ι.  Δημήτριος
7. Καλδερεμτζή    Θ.  Δέσποινα 

(Αντιπρόεδρος)
        Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε ο υπάλληλος  του Δήμου Αλμωπίας, Πασόης  Ν. 
Ιωάννης,  για την τήρηση των πρακτικών. 
     Ο Πρόεδρος αφού  διαπίστωσε ότι υπάρχει νόμιμη  απαρτία  κήρυξε την έναρξη της 
συνεδρίασης  και  εισηγούμενος  το  6ο θέμα της  ημερήσιας  διάταξης,  έθεσε υπόψη της 
οικονομικής  επιτροπής  το  αριθμ.  πρωτ.  7610/10-04-2017  έγγραφο  και  τον 
επισυναπτόμενο   Πρακτικό  Διαγωνισμού  του  Έργου  “ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ 
ΚΑΘΙΣΤΙΚΩΝ  ΣΤΟ  ΑΝΟΙΧΤΟ  ΘΕΑΤΡΟ  ΑΡΙΔΑΙΑΣ”,  του  Τμήματος  Τεχνικών 
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Υπηρεσιών  Δήμου  Αλμωπίας,  για  την  έγκριση  του  από  09-03-2017  Πρακτικού  του 
Συνοπτικού Διαγωνισμού.
        Το  ανωτέρω έγγραφο (εισήγηση)  του Τμήματος Τεχνικών  Υπηρεσιών Δήμου 
Αλμωπίας,   έχει  ως εξής:                                   
“......................... ΘΕΜΑ: «Κατακύρωση Πρακτικού του Συνοπτικού Διαγωνισμού του Έργου 
‘ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΚΑΘΙΣΤΙΚΩΝ ΣΤΟ ΑΝΟΙΚΤΟ ΘΕΑΤΡΟ ΑΡΙΔΑΙΑΣ’»

Σας διαβιβάζουμε το παρών Πρακτικό Διαγωνισμού, τις Προσφορές των συμμετεχόντων και 
τον  Φάκελο  του  Έργου  προκειμένου  να  επικυρωθεί  το  αποτέλεσμα  του  Συνοπτικού 
Διαγωνισμού του Έργου ‘ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΚΑΘΙΣΤΙΚΩΝ ΣΤΟ ΑΝΟΙΚΤΟ ΘΕΑΤΡΟ ΑΡΙΔΑΙΑΣ’».

Η  Επιτροπή  διενέργειας  του  Διαγωνισμού  εισηγείται  την  κατακύρωση  του  Πρακτικού  του 
Συνοπτικού Διαγωνισμού ο οποίος διεξήχθη στις 09.03.2017.  Στον Διαγωνισμό συμμετείχαν 
δύο οικονομικοί φορείς:

1) ΤΟΜΗ ΟΕ και

2) ΠΑΣΧΑΛΙΔΗΣ ΔΑΜΙΑΝΟΣ.

οι οποίοι έγιναν αποδεκτοί και διαπιστώθηκε ότι ο οικονομικός φορέας:

1) ΤΟΜΗ ΟΕ

είναι  προσωρινός  μειοδότης  του  Συνοπτικού  Διαγωνισμού  του  Έργου  ‘ΑΝΤΙΚΑΤΑΣΤΑΣΗ 
ΚΑΘΙΣΤΙΚΩΝ ΣΤΟ ΑΝΟΙΚΤΟ ΘΕΑΤΡΟ ΑΡΙΔΑΙΑΣ’» με έκπτωση 2%.

Εισηγούμαστε την κατακύρωση του εν λόγω Πρακτικού ........................................”.    

            Στη  συνέχεια το λόγο έλαβαν οι παρακάτω και είπαν τα εξής:  
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ:  Επειδή το θέμα έχει έρθει στο Δημοτικό Συμβούλιο με τη 
μορφή της  αναμόρφωσης προϋπολογισμού και  επειδή  έγινε  πολύς  ντόρος   και  εμείς 
σηκώσαμε  το  θέμα  από  την  άποψη  ότι  υπήρχαν  καθίσματα  σε  εκδήλωση,  κεντρική 
εκδήλωση την οποία είχαν και μετά εξαφανίστηκαν θα ψηφίσουμε λευκό  σε αυτό το 
ζήτημα. 
ΚΑΛΔΕΡΕΜΤΖΗ  ΔΕΣΠΟΙΝΑ: Δήλωσε ότι, ψηφίζει και αυτή ΛΕΥΚΟ. 
ΧΟΥΡΣΟΓΛΟΥ  ΧΡΗΣΤΟΣ:  κ.  Πρόεδρε,  όντως ο κ.  Πασόης σωστά το βάζει  το 
θέμα. Υπήρξε ένα τεράστιο ζήτημα το οποίο πήρε και πολύ μεγάλη δημοσιότητα με τις 
νύξης   αφίξεις  του θέματος  και στο θέμα το συγκεκριμένο με το θέατρο της Αριδαίας 
στο Δασάκι. Δεν έχουμε επίσης μπροστά μας τίποτα απολύτως. Υπάρχει μια προϊστορία, 
θα έλεγα μία πολύ μεγάλη συζήτηση μέσα στο Δημοτικό Συμβούλιο,  ίσως περισσότερο 
από μία φορές και δεύτερη φορά. Εκεί ειπώθηκαν από υπεύθυνους άντρες συγκεκριμένες 
κουβέντες ότι, η μελέτη  η οποία υπήρχε και ήτανε ολοκληρωμένη περίπου των 50.000 
ευρώ,   ότι θα γινότανε με όλες τις προδιαγραφές αφού το προέβλεπε η μελέτη και τα 
καθίσματα μέσα στις 50.000. Όπως εμείς θυμόμαστε όλοι, υπήρξε μία διαφοροποίηση 
της  λίστας  είπατε  και  με  το  Δημοτικό  Συμβούλιο  και  με  δημόσια  τοποθέτηση  σε 
συνέντευξή σας, εκτός του Δημοτικού Συμβουλίου, ότι παρακαλέσατε τον εργολάβο να 
κινηθεί και να τοποθετήσει και το είπατε παραπάνω από μία φορές, αυτός, αυτό δεν ξέρω 
κατά πόσο είναι ορθό κ. Πρόεδρε, κατά την άποψή μου  νομίζω ότι υπάρχει ένα ζήτημα, 
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καθώς  επίσης  πιστεύω  ότι,  ενδεχομένως  επειδή  η  πρώτη  μελέτη  που  έγινε  για  να 
ολοκληρωθεί το θέατρο Δασάκι Αριδαίας περιελάμβανε όλα αυτά.
ΜΠΙΝΟΣ  ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ,  ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Δεν  περιελάμβανε   κ.  Χουρσόγλου,  όχι 
φυσικά  αυτά  τα  είπαμε.  Ο  κ.  Πασόης  συμμετείχε  σε  μια  σύσκεψη,  περίμενε  να  σε 
ενημερώσω λίγο, συμμετείχε σε μία σύσκεψη στην οποία παραδέχθηκε ότι τελικά ότι 
όντως έτσι είναι και ζήτησε συγνώμη γιατί είπανε λάθος. 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: κ. Πρόεδρε, δεν ζήτησα ποτέ συγνώμη και ήσασταν παρών 
στη σύσκεψη. 
ΜΠΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δημόσια δεν είπατε 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Μας απαξιώσατε, δεν ζήτησα συγνώμη. 
ΜΠΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δημόσια δεν είπατε ότι “έκανα λάθος”; 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ:  Εγώ είπα ότι δήλωσα υπήρξανε καθίσματα. 
ΜΠΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μα σας εξηγήσαμε, σας το είπαμε.
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Σε φωτογραφίες είδα ότι υπήρχαν καθίσματα και τώρα δεν 
υπάρχουν,  για  αυτό  το  λόγω  και  για  να  είμαστε  συνεπείς  γιατί  δεν  ψηφίσαμε  την 
αναμόρφωση  του προϋπολογισμού  ψηφίσαμε ΛΕΥΚΟ και ψηφίζουμε   ΛΕΥΚΟ σε 
αυτό το ζήτημα, ξεκάθαρος  είμαι ούτε ζήτησα συγνώμη.   Μπορεί η διαδικασία να μην 
ήτανε αυτή που έπρεπε, δεν ξέρω πως έγινε, υπήρχαν καθίσματα, δεν ξέρω πως έγινε. 
Αρχική  μελέτη   ο  κ.  Κετικίδης  ήταν  Αντιδήμαρχος  ας  μας  εξηγήσει.  Εμείς  είδαμε 
καθίσματα λοιπόν. Δεν ξέρω για ποιο λόγω, είδαμε καθίσματα, δεν είδαμε;, υπήρχαν. 
ΚΕΤΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ:  Δημήτρη, είναι γνωστό 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ:  Αλλά ποτέ δεν ζήτησα  συγνώμη για κανένα ζήτημα αυτό 
είναι ξεκάθαρο.
ΧΟΥΡΣΟΓΛΟΥ  ΧΡΗΣΤΟΣ: Επειδή οι   κανόνες διαφάνειας, πρέπει  να είναι  όσο 
γίνεται με ποιο καθαρό τρόπο. Επειδή λοιπόν έχουν δρομολογηθεί,  κ.  Πρόεδρε, όλα 
αυτά  τα  οποία   γνωρίζεται  πολύ  καλά,  επειδή  και   ο  συνεργάτης  σας  τότε  ο 
Αντιδήμαρχος  κ.  Κετικίδης   και  μέλος  της  Οικονομικής  Επιτροπής   είπε  με  πολύ 
σαφήνεια και κατηγορηματικά και είναι καταγεγραμμένο στα πρακτικά, ότι ασφαλώς και 
το γνωρίζω ασφαλώς και  η μελέτη τα προέβλεπε όλα αυτά, ασφαλώς και είχε καθίσματα 
η μελέτη. 
ΜΠΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Τα προέβλεπε η μελέτη  όλα. 
ΧΟΥΡΣΟΓΛΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ: Τα είχε πει έτσι, είμαι σίγουρος. 
ΚΕΤΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Θα   σας  πω,   άλλο  προέβλεπε  καθίσματα  και  άλλο  θα 
μπούνε όλα τα καθίσματα, είναι διαφορετικά πράγματα αυτό θέλω να πω.  
ΧΟΥΡΣΟΓΛΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ:  Εγώ λέω ότι άκουσα τότε, είναι εδώ για να πει οτιδήποτε 
διαφορετικό νομίζω,  εγώ τι άκουσα. Πέραν τούτο ενδεχομένως ο τίτλος του έργου της 
μελέτης είναι συγκεκριμένος και λέει ολοκλήρωση, η ολοκλήρωση αντιλαμβάνεστε όλοι 
ότι  είναι  λέξη  που  τη  καταλαβαίνουμε,  δεν  ολοκληρώθηκε  απ΄  ότι   φαίνεται   η 
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διαδικασία όλων των διαδικασιών για να είναι λειτουργικό το Δασάκι και εκ νέου έχουμε 
ανάθεση από εσάς αυτό ενδεχομένως. 

ΜΠΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν μιλάμε για καμία ανάθεση Δημοπρασία 
έγινε.
ΧΟΥΡΣΟΓΛΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ: Ναι εκ νέου διαδικασία. 
ΜΠΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Δημοπρασία έγινε για κάτι το οποίο δεν έχει 
πληρωθεί. 
ΧΟΥΡΣΟΓΛΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ: Για κάτι το οποίο  είναι  κάτι καινούριο.
ΜΠΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μην ξαναερχόμαστε ξανά στα ίδια. Λοιπόν 
θα σας καλέσω και πάλι να πάτε στην Τεχνική να σας  ερμηνεύσουνε, όπως έκανε ο κ. 
Πασόης και ο Ασβεστόπουλος  και ο Κόγιος  και το θέμα είχε λήξη. Δεν γνωρίζω τώρα 
γιατί ο κ. Πασόης το ξαναφέρνει στο προσκήνιο.                                   
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Εσείς το φέρατε, εγώ δεν το φέρνω. 
ΜΠΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι, εσείς ψηφίσατε........ (Δεν ακούγεται)
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Εγώ είδα παγκάκια κ. Δήμαρχε αυτό είπα.            
ΜΠΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Επαναλαμβάνω,  δεν σας είπαμε να δείτε τι 
πληρώθηκε;. 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Μπορείτε άνετα  να το πείτε δεν προέβλεπε η μελέτη.    

ΜΠΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτό δεν σας είπα. Οι Υπηρεσίες έπρεπε να 
σας ενημερώσουν, οι Υπηρεσίες δεν σας ενημέρωσαν;. 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Μπορούσε άνετα να πείτε ότι έγινε για να κάνετε τις εκδη-
λώσεις σας, παρακάλεσα τον τέτοιονα 
ΜΠΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πάλι τα ίδια,  αυτά τα έχουμε πει, αυτά δεν 
τα είπαμε;
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Νύξεις  αφίξεις
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Το συγκεκριμένο έργο συμπεριελάμβανε 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Εσείς κ. Κετικίδη,  δεν ξέρω να πάτε να δείτε να παν να κά-
νετε, εμείς είδαμε παγκάκια. 
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Εγώ μίλησα συγκεκριμένα πράγματα, υπήρχε μια συγκεκρι-
μένη μελέτη 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Τέλος πάντων,  αντιπολίτευση............. (Δεν ακούγεται)
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Δεν προσπαθώ να σας αλλάξω τώρα γνώμη, εγώ απλά θέλω 
να πω τα πράγματα όπως είναι .
ΧΟΥΡΣΟΓΛΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ: Ενδεχομένως κ. Πρόεδρε μετά τη δημοσιότητα που πήρε 
και μετά το δεύτερο ποσό που υπάρχει εδώ των 12.000 για τα καθίσματα ενδεχομένως, 
ενδεχομένως να έχουμε και κατάτμηση έργου. Ξέρετε ότι η κατάτμηση έργου  δεν είναι 
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ορθόδοξη ιστορία, για αυτό λοιπόν το λόγω,   θα ψηφίσω μετά αφού ακούσουμε τον  κ. 
Κετικίδη. Να ακούσουμε και τον κ. Κετικίδη και μετά θα σας πω τι θα ψηφίσω.
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: ΄Οπως είχαμε πει και τότε στο Δημοτικό Συμβούλιο, υπήρχε 
μια αρχική μελέτη, της τάξης των 45.000 ευρώ, 50.000 ευρώ, πόσο ήτανε, δεν περιελάμ-
βανε κάποιες συγκεκριμένες αλλαγές,  οι  οποίες γίνανε  ακριβώς όσες λέει  η μελέτη. 
Αυτό δεν σημαίνει ότι έπρεπε σώνη  και καλά να τελειώσει το έργο. Μείνανε κάποια 
κενά καθίσματα, τα οποία γίνονται με αυτή την συμπληρωματική διαδικασία τώρα.  
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Εγώ ξέρω τι έγινε........ (Δεν ακούγεται)
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Διαφωνείτε σε αυτά που λέω τώρα; 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Θέλω συνέπεια έτσι
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Και θα φτάσουμε σ΄ αυτό το σημείο που λέτε για τη συνέ-
πεια. 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Είπαμε στον κ. Δήμαρχο να πει ξεκάθαρα........(Δεν ακούγε-
ται)
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Ωραία,  αυτό είχαμε πει και στο Συμβούλιο,  δεν είναι κάτι 
προσωπικό..................(Δεν ακούγεται). 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Απλά, έπρεπε να γίνουν εκδηλώσεις θα βάζαμε τα παγκάκια. 
Για ποιο λόγω δηλαδή τρία χρόνια δεν έγιναν εκδηλώσεις.   Με κατηγορούσαν εμένα 
επειδή δεν μπορούσα να κάνω το Δασάκι, ας μη γινότανε, ας ολοκληρωνόταν πρώτα και 
μετά να γινόντουσαν εκδηλώσεις όμορφα και ωραία, για να μη δημιουργούταν αυτό το 
θέμα.  Εγώ δεν αμφισβητώ κάτι. 
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ:  Το θέμα είναι  ξεκάθαρο  ότι έγινε αυτή η συγκεκριμένη 
διαδικασία. Αυτή τη στιγμή ερχόμαστε να ψηφίσουμε τη κατακύρωση ενός πρακτικού, 
το να μη το ψηφίσουμε σημαίνει μομφή προς τη διαδικασία του διαγωνισμού. 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Δεν είναι μομφή  είπα.
ΚΑΛΔΕΡΕΜΤΖΗ  ΔΕΣΠΟΙΝΑ: Δεν είναι μομφή.  Κοίταξε   Γιάννη,  η  διαδικασία 
ήταν να γίνει .............. (Δεν ακούγεται)   άλλαξε ο νόμος............ 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Σε δημοπρασία ψήφισα ΛΕΥΚΟ
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Δεκτό, αυτή είναι κατακύρωση διαγωνισμού. κατακύρωση 
2ου  διαγωνισμού. 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Επειδή ψηφίσαμε και ΛΕΥΚΟ   στην αναμόρφωση του προ-
ϋπολογισμού, δεν εγκρίναμε την αναμόρφωση.  
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Μπορείτε να ψηφίσετε δεν υπάρχει λόγος.  Εγώ θέλω να ξε-
καθαρίσω το πως έγινε η διαδικασία. 
ΧΟΥΡΣΟΓΛΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ: Συμπεριελάμβανε η μελέτη περίπου 50.000 ευρώ 
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Όχι  εξολοκλήρου, αντικατάσταση όσο φθάνανε με αυτά τα 
χρήματα . Τέλος πάντων.  Ήθελε πολλές δουλειές.  
ΚΑΛΔΕΡΕΜΤΖΗ  ΔΕΣΠΟΙΝΑ:...... είχε δέκα, είκοσι, τριάντα, τώρα υπάρχουν αυτά
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ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ:  Ποια;  Βέβαια υπάρχουν αυτά,  κάποια μείνανε κενά τα 
οποία θα συμπληρωθούν με την συμπληρωματική μελέτη, αυτό είναι όλο το θέμα. 
ΧΟΥΡΣΟΓΛΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ: Εγώ, τώρα κ. Κετικίδη αυτό είναι μια καινούρια τοποθέ-
τηση. 
        
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Μα δεν είναι καινούρια. 
ΧΟΥΡΣΟΓΛΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ: Είπατε σαφώς ότι  προέβλεπε αντικατάσταση 
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Μα  προέβλεπε αντικατάσταση αλλά όχι όλων, τα ίδια λόγια 
λέμε συνέχεια. Μα τα 50.000 ευρώ δεν φτάνουν για όλα, τι  να κάνουμε, μα πενήντα 
χιλιάρικα  είχαμε,  στα  πρακτικά  είναι  γραμμένα.  Περιελάμβανε  αντικατάσταση,  δεν 
περιελάμβανε όλη την αντικατάσταση, περιελάμβανε αντικατάσταση είπαμε, πολύς λόγος 
για το τίποτα. 
ΚΑΛΔΕΡΕΜΤΖΗ  ΔΕΣΠΟΙΝΑ: Μια μελέτη όμως  πρέπει να είναι ολοκληρωμένη για 
να  ..............  (Δεν ακούγεται)   άρα υπάρχουν κενά.
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ:  Συμφωνούμε,  δεν υπήρχαν παραπάνω χρήματα εκείνη τη 
στιγμή.  Πάμε σε ένα συγκεκριμένο ταβάνι των 50.000 ευρώ, τι μπορούμε να φτιάξουμε 
με 50.000 ευρώ,  μέχρι εκεί. 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Ζήτησα διευκρινίσεις, δεν ήταν σαφής η απάντηση, για ποιο 
λόγω η αρχική μελέτη δεν προέβλεπε την ολοκλήρωση του έργου; 
ΜΠΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Γιατί δεν υπήρχαν  χρήματα. 
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Πενήντα χιλιάρικα δεν έφθαναν 
ΠΑΣΟΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ: Θα μπορούσε να το ενισχύσετε. 
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Μα αυτό κάναμε ενισχύσαμε βάλαμε ένα συμπληρωματικό 
έργο. Δεν  ισχύει η περίπτωση της κατάτμησης γιατί έγινε  σε διαφορετική χρονιά, το ένα 
το δεκαπέντε το άλλο το δεκαέξι. 
ΠΑΣΟΗΣ  ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ:  Διαφορετική  χρονιά  το  δέχομαι,  ήθελα  εγώ  σαφείς 
απαντήσεις τότε,  δεν απάντησαν. 
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ:  Μα  αυτό ακριβώς κάνουμε,  εγώ και  τότε το είπα  στο 
Συμβούλιο. 
ΠΑΣΟΗΣ  ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ:  Οπότε  ψήφισα  ΛΕΥΚΟ  στην  αναμόρφωση  για  να  είμαι 
συνεπής ΛΕΥΚΟ.   
ΚΕTΙΚΙΔΗΣ  ΙΩΑΝΝΗΣ: Απλά λέμε το ιστορικό της διαδικασίας, έτσι ακριβώς έγινε η 
διαδικασία. 
ΧΟΥΡΣΟΓΛΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ: ΛΕΥΚΟ και εγώ κ. Πρόεδρε. 
ΟΥΡΓΑΤΖΟΓΛΟΥ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ:   ΛΕΥΚΟ και εγώ.

        Σύμφωνα  με  την  περιπτ.  ε  της  παρ.  1 του άρθρου  72  του  Ν.  3852/1Ο  η 
Οικονομική  Επιτροπή  «με την επιφύλαξη της παραγράφου  4 του παρόντος, καταρτίζει 
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τους όρους, συντάσσει τη διακήρυξη, διεξάγει και κατακυρώνει όλες  τις δημοπρασίες 
σύμφωνα με την κείμενη νομοθεσία. 
       Κατόπιν των ανωτέρω, ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη της Οικονομικής Επιτροπής να 
αποφασίσουν σχετικά. 

Η Οικονομική Επιτροπή αφού έλαβε υπόψη:
1) Tις διατάξεις του άρθρου 72 του Ν. 3852/10
2) Tις διατάξεις του  Ν. 4412/2016 (ΦΕΚ Α 147/8.8.2016) «Δημόσιες Συμβάσεις Έργων, 
Προμηθειών και Υπηρεσιών (Προσαρμογή στις Οδηγίες 2014/24/ΕΕ και 2014/25/ΕΕ)»,
3)Το Π.Δ. 218/99 και το Ν.3263/2004
4) Οι σε εκτέλεση των ανωτέρω διατάξεων εκδοθείσες κανονιστικές πράξεις (εφόσον δεν  
περιλαμβάνονται στην κωδικοποίηση), καθώς και λοιπές διατάξεις που αναφέρονται ρητά  
ή απορρέουν από τα οριζόμενα στα συμβατικά τεύχη της παρούσας εργολαβίας και γενικό-
τερα κάθε διάταξη (Νόμος, Π.Δ., Υ.Α.) και ερμηνευτική εγκύκλιος που διέπει την ανάθεση  
και εκτέλεση του έργου της παρούσας σύμβασης, έστω και αν δεν αναφέρονται ρητά παρα-
πάνω.
5)Την  αριθμ. 60/2016 Τεχνική Μελέτη της Τεχνικής Υπηρεσίας του Δήμου 
6)Την  εξειδικευμένη   πίστωση  ποσού  12.000,00€   στον  Κ.Α.  30/7332.0010  του  
εγκεκριμένου προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2017 
7)Την  υπ΄  αριθ.  218/2016 Απόφαση  Δ.Σ.  με  την  οποία  καθορίστηκε  και  ο  τρόπος  
διεξαγωγής του διαγωνισμού.
8)Την εισήγηση του Προέδρου της Ο.Ε,
9)Την  αριθμ. 145/2016  απόφαση  του  Δημοτικού  Σ/λίου,  για  την  έγκριση  Τεχνικού  
Προγράμματος, έτους 2017,
10) Την αριθμ. 30/2017 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής για την έγκριση των όρων  
συνοπτικού διαγωνισμού, για το ανωτέρω έργο. 
11)Την υπ. αριθμ. πρωτ.  7610/10-04-2017 εισήγηση του Τμήματος Τεχνικών Υπηρεσιών  
Δήμου Αλμωπίας,  
και κατόπιν διαλογικής συζήτησης

Αποφασίζει  κατά  πλειοψηφία 

        Α)  Δεν εγκρίνεται  το από 09-03-2017   Πρακτικό  διενέργειας του συνοπτικού 
διαγωνισμού (άρθρου  221 παρ.  1  του Ν.  4412/2016),   για  το  έργο  “Αντικατάσταση 
καθιστικών στο ανοιχτό θέατρο Αριδαίας”,  διότι  από τα επτά (7)  παρόντα μέλη της 
Οικονομικής  Επιτροπής  τα  παρακάτω  τέσσερα   (4)  μέλη   ψήφισαν  ΛΕΥΚΟ, όπως 
αναλυτικά αναφέρεται  στην εισήγηση της παρούσας απόφασης: 

      1) Πασόης  Ι.  Δημήτριος
      2) Καλδερεμτζή   Θ. Δέσποινα
      3) Χουρσόγλου Δ. Χρήστος

        4) Ουργαντζόγλου  Ι.  Απόστολος 
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       Β)  Υπέρ  της έγκρισης  του  από 09-03-2017   Πρακτικού  διενέργειας του 
συνοπτικού  διαγωνισμού  (άρθρου  221  παρ.  1  του  Ν.  4412/2016),   για  το  έργο 
“Αντικατάσταση καθιστικών στο ανοιχτό θέατρο Αριδαίας”,  ψήφισαν θετικά τα 
παρακάτω  τρία  (3) μέλη  από τα συνολικά  επτά (7)  παρόντα μέλη της Οικονομικής 
Επιτροπής:  

        1) Μπίνος  Γ. Δημήτριος  (Πρόεδρος Ο.Ε.)                               
           2) Αβραμίκας Χρ.  Στέφανος 
          3)  Κετικίδης  Π. Ιωάννης
                         
                              
                                 Η απόφαση αυτή πήρε αύξ. αριθμ. 57/2017

Αφού τελείωσαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύνεται η συνεδρίαση.
Για αυτό συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται όπως παρακάτω:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ  ΜΕΛΗ
           (Α κ ο λ ο υ θ ο ύ ν     Υ π ο γ ρ α φ έ ς)

    ΑΚΡΙΒΕΣ  ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
Αριδαία  2 -5 - 2017

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο.Ε.

   ΜΠΙΝΟΣ   ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ
                                                ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΑΛΜΩΠΙΑΣ
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